
Zápis z jednání hodnoticí komise FUD UJEP pro Vnitřní granty ze dne 15. 10. 2024 

Komise jmenovaná děkankou FUD UJEP pracovala ve složení: 

Předseda: 
prof. Mgr. Michal Koleček, Ph.D. 

Členové: 
MgA. Michaela Labudová, Ph.D. 
MgA. Zdeněk Svejkovský, Ph.D. 
MgA. Jan C. Löbl, Ph.D. 
MgA. Lenka Kahuda Klokočková, Ph.D. 
MgA. Adéla Machová, Ph.D. 

Pro Vnitřní granty měla komise v roce 2024 k dispozici omezené finanční prostředky, což vyžadovalo pečlivé 
zvážení při jejich rozdělování. Celková výše požadovaných částek přesahovala 909 tis. Kč, a komise rovněž brala 
v úvahu, že minimálně část tvůrčí činnosti spojené s podanými žádostmi by mohla v následujících pěti letech 
přinést fakultě prostředky ze zdrojů RUV a FUČ. 

Komise se rozhodla nadále preferovat projekty, kde jsou finanční prostředky účelně směřovány především na 
materiál a služby, které vedou k uplatnitelným výstupům. U žádostí, kde větší část rozpočtu směřuje na 
stipendia bez zřetelného výstupu, bude podpora méně pravděpodobná. 

Výstava Pokoje nebyla podpořena z Vnitřních grantů, jelikož komise dospěla k závěru, že by měla být 
financována především z ateliérových prostředků. Navíc není zajištěno, že bude projekt vybrán pořadatelem 
jako výstavní, a pro fakultu tato výstava nepřináší žádné finanční zhodnocení v systému RUV. 

Jakub Klimeš – Z jeho žádosti nebylo zcela jasné, zda se projekt vztahuje k jeho vlastnímu dílu nebo k festivalu 
FIK. Komise se však rozhodla projekt podpořit. 

Projekt K. Bartošové (DUÚL) – I přesto, že doktorandka v září 2024 přerušila své studium, zůstává vázána 
povinností zrealizovat výstavu, protože v krátkém čase by nebylo možné její výstavu nahradit jinou. Do 
výstavního programu DUÚL byla zařazena na základě svého doktorandského statusu, nikoliv jako akademická 
pracovnice. Z tohoto důvodu byla její finanční podpora krácena na polovinu žádané částky. 

Projekt H. Coufalové a T. Béma – žádosti na prezentaci na Designbloku byly schváleny v plné výši. 

Projekt Kláry Hegerové – Nebyl podpořen, protože nedosáhl minimálního hodnocení pro doktorandy RUV B. Je 
možné, aby studenti byli odměněni formou stipendia ve výši 2000,- na základě mimořádné žádosti doktorandky 
paní děkance. 

Projekt L. K. Klokočkové – Nebyl podpořen z důvodu nesplnění minimálního hodnocení pro akademiky RUV B. 
Je možné podat mimořádnou žádost paní děkance na podporu tohoto sympozia. 

Projekt M. Kuriše – Nebyl podpořen z důvodu nesplnění minimálního hodnocení pro akademiky RUV B. 

 

 

Zapsala: Zita Šauerová 
Schválil: prof. Mgr. Michal Koleček, Ph.D. 


